



VALENTINE'S DAY

14 February 2017

Unlock Timeless Love and Beauty

Timeless Beauty

GUERLAIN

Receive a complimentary Guerlain skincare and cosmetic gift pack worth HK\$1,260 upon patronage of this set dinner.

凡惠顧此套餐可免費獲價值\$1,260嬌蘭護膚品及化妝品乙套

Timeless Love

Guest who celebrated Valentine's Day with us last year will enjoy

\$100 off on advance booking/original price.

上年同我們一起慶祝情人節的客人可享

優先預訂價/原價減\$100優惠

For reservations 訂座電話: 852.2907 2218

Shop 201, 2/F, Hutchison House, 10 Harcourt Road, Central, H.K.

香港中環夏慤道10號和記大廈2樓201號舖

Lawrys.com.hk



LawrysHK

VALENTINE'S DAY DINNER

14 February 2017

Special offer with Citi (HK) credit cards and advance booking on/before 10 Feb.
香港Citi信用卡及2月10日或之前之預訂可享優惠。



Valentine's Day Trio 濃情三重奏

Lobster and Apple Salad
Lemongrass Dressing
龍蝦蘋果沙律配香茅汁

Mushroom Vol-au-vent
蘑菇酥盒

Smoked Salmon Tartare
煙三文魚他他



The Famous Original Spinning Bowl Salad
冰旋翡翠沙律



Roasted Prime Rib of Beef au jus - California Cut

Mashed Potatoes and Yorkshire Pudding
特級燒牛肉 - 加州薄切, 香滑薯蓉, 英式烘薄酥餅

or 或

Pan-fried French Cod Fish

Mashed Potatoes, Asparagus and Tomato Confit
香煎法國鱈魚, 香滑薯蓉, 蘆筍, 油封番茄

or 或

Roasted Spring Chicken

Herb-roasted Potatoes and Ratatouille
燒春雞, 香草烤薯仔, 普羅旺斯雜菜



White Chocolate Mousse Cake

白朱古力慕斯蛋糕

or 或

Chocolate Tart with Raspberry Sorbet

朱古力撻配紅桑子雪葩

For Two 每兩位

Citi Exclusive Price 專享價 HK\$1,888

Advance Booking Price 優先預訂價 \$1,988

Regular Price 原價 \$2,228

Free Flow - Sommelier's Choice of Red, White and Sparkling Wine +\$328 per person
無限添飲 - 侍酒師精選紅、白酒及葡萄汽酒 +\$328 每位

1st dinner session 晚膳首輪 6pm - 8pm; 2nd session 次輪 8:30pm - 11:00pm

Subject to 10% service charge. A deposit of \$500 per table is required to confirm the reservation. *Reservations on/before 10 Feb 2017 can enjoy Advance Booking Price. Citi Exclusive Price is only for Citi Credit Cards issued by Citibank (HK) Ltd. Cardholders must settle the whole payment (include deposit) by eligible cards. Cannot be used in conjunction with other promotions

另加一服務費。顧客須繳交每檯\$500按金以確認訂座。*於2017年2月10日或之前預訂可享優先預訂價。

Citi專享價只適用於花旗銀行(香港)有限公司所發行之Citi信用卡。持卡人須以合資格信用卡全數簽賬(包括按金)。不可與其他推廣優惠同時使用。